
Základní škola Horní Kruty, okres Kolín  

Zápis č. 3 

z jednání školské rady 

ze dne 13.10.2021 

Přítomni: 

- členové školské rady: Miloslava Coubalová (předsedkyně), Petra 

Košťáková, Antonín Moravec, Ing. František Moravec 

- přizváni: Mgr. Jiří Šulc – ředitel školy 

- omluveni : Kateřina Vojtěchová, Hana Kotoučová  

Program jednání : 

   1. Zahájení  

   2. Schválení programu 

   3. Schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2020/2021 

   4. Projednání podnětu členů školské rady - diskuze 

   5. Závěr 

Školská rada se sešla dne 13. 10. 2021 k projednání a schválení 

výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2020/2021. Všichni 

členové měli možnost do výroční zprávy předem nahlédnout, při 

samotném jednání měli prostor se k jednotlivým částem výroční 

zprávy vyjádřit. Nikdo neměl žádné připomínky či námitky a výroční 

zpráva o činnosti školy za školní rok 2020/2021 byla po jejím 

projednání schválena bez připomínek všemi hlasy přítomných členů 

školské rady. 

Poté se přistoupilo k projednávání informací od jednotlivých členů 



školské rady. Z řad zástupců rodičů byl přednesen dotaz ohledně 

kroužků ve škole - kroužek počítačů a papírových modelů. Dle sdělení 

pana ředitele tyto kroužky nebudou. Od listopadu vznikne nový 

tvořivý kroužek. Jiné připomínky ani návrhy nebyly předloženy. 

Nejbližší jednání školské rady by mělo proběhnout během února 

2022. 

Po projednání všech bodů programu bylo jednání školské rady 

ukončeno. 

 

       …………………………………… 

          Miloslava Coubalová 

        předsedkyně školské rady 

 

Zapsala M.Coubalová …………………... 

Horní Kruty, 13.10.2021 

 


